
Менің ойымша қазіргі қоғамның мəселесі ол бірлескен жол яки адам денсаулығы.Бугінгі
күнде ауру зардаптары көп шыққандықтан адам баласы көп жапа шегумен болып
жатыр. Себебі covid зардаптары ауруы шыққан кейін, жазықсыздар жапа шегіп өмірден
озды. Вакцина салдырту арқылы адамдарды аман алып қалуға мүмкіндік беретін еді.
Тіпті сол арқылы медицина бөлімшелері қарқынды жұмыс жасап халық жағдайын жеті
мойына алды. Халық арасында қанша текетірес орын алып вакцинаға қарсы болумен
келеді. Менің айтпағым не? Қанша жерден болмасын денсаулық адам өміріндегі басты
жауапкершілікті құрал өзінің денсаулығынды сақтасан өзгенінде денсаулығын аман
алып қалуға біздің үлкен мүмкіндігіміз 2020-2021 бізге осы түйінді ашып жеткізді.


